
Priložnost
Ob prebiranju zapisnikov s sestankov

delegacij združenega dela v občini
Šiška je bilo opaziti precej pripomb
na odlok o »likvidaciji državnega ka-
pitala«, ki so, z ozirom na to, da raz-
prava o tej problematiki teče na na.j-
različnejših nivojih občine že dlje časa,
pravzaprav presenetili. Za komentar ob
tej točki smo zaprosili predsednika
Skupščine občine Ljubljana-Šiška inž.
Staneta Plemenitaša.

»Res je, razprava o tem odloku na
današnji seji nikakor ni prva. O njem
je spregovoril že družbenopolitičnl
zbor, o namembnosti in planiranju
sredstev »državnega kapitala« pa so
razpravljali tudi občinska konferenca
ZKS, aktiv delavcev — komunistov, ak-
tiv direktorjev in predsednikov delav-
skih svetov ter vse osnovne organiza-
cije v OZD in na terenu. Ugotovitve, ki
jih lahko zberemo po vseh teh sestan-
kih, so povsem enotne. Vemo, da ima-
mo v občini Šiška veliko izredno pe-
rečih problemov, pa naj gre za šolstvo,
otroško varstvo ali pa za zdravstvo.
Pred nami je poleg vsega tudi 10-letni
program razvoja cestnega omrežja
Ljubljane (v katerem sta med drugim
zapisani tudi dve naši davni želji: pod-
voz na Drenikovi in Celovška cesta).
Kam torej s sredstvi? Tega, izvenpro-
računskega denarja, namenjenega za
investicije v gospodarstvo, je z eno be-
sedo rečeno veliko premalo, da bi z
njim delali čudeže. Vsekakor je to en-
kratna priložnost (ki nam bi se ob
»običajnem« zbiranju sredstev še dolga
leta odmikala), da vendarle začnemo
reševati najbolj kritične vozle našega
cestnega omrežja. Že sedaj predračuni
za podvoz na Drenikpvi opozarjajo na
vrtoglave številke, ki pa bodo iz leta
v leto višje. Odločitev, da se vsa ome-
njena sredstva usmerijo v sofinancira-
nje desetletnega programa cestnega
razvoja Ljubljane, razvoj cestnega
omrežja po programu cestnega sklada
ter za razvoj kmetijstva je zato v tem
trenutku najbolj smotraa. Takšna je
bila tudi ocena na vseh dosedanjih
sestankih in zborih.«


